

博學



Erudition

11 · 2022



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG



ESG 研究中心
RESEARCH CENTRE FOR ESG

ESG SYMPOSIUM

Inauguration Ceremony of Research Centre for



Feature 專題報道

Responsible Management and ESG – From Vision to Reality at HSUHK 負責任管理與 ESG – 恒生大學的願景與實踐

Highlights 精選

Interview with Dean Wai-sum Chan:
Making a New Start
陳偉森院長專訪：作育英才不言退

Joint Appreciation and Naming Ceremony of
Three Residential Colleges
恒大三所住宿書院聯合感謝暨命名典禮

Awards for HSUHK Campus Projects
恒大校園發展項目獲獎



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

Outstanding Students Awarded HSBC Scholarships

傑出學生獲頒滙豐獎學金

This year, four HSUHK students become the HSBC Scholars by getting the HSBC scholarships. Sze-wing Ng (Bachelor of Business Administration (Hons) in Finance and Banking, Year 3) received the HSBC Greater Bay Area (Hong Kong) Scholarship; while Fu-wa Chan (Bachelor of Business Administration (Hons) in Supply Chain Management, Year 4), Nelson Chung and Wing-sum Lo (Bachelor of Business Administration (Hons) in Accounting Concentration, Year 4) were awarded the HSBC Hong Kong Scholarship. HSBC Scholars would also be engaged in a wide range of learning activities, including a mentorship programme and learning sessions.

今年共有四位恒大大學生獲頒滙豐獎學金，成為「滙豐學人」，其中吳思穎（金融及銀行學工商管理（榮譽）學士三年級）獲得「滙豐粵港澳大灣區（香港）獎學金」，而陳富華（供應鏈管理工商管理（榮譽）學士四年級）、鍾卓邦及羅詠芯（工商管理（榮譽）學士四年級）則獲「滙豐香港獎學金」。「滙豐學人」可參與由滙豐主辦的一系列學習活動，包括師友計劃及工作坊等，增進其學習體驗及擴闊人際網絡。



▲ (From left) Ms Esther Lee, Director of Student Affairs at HSUHK; Mr William Chiu, Global Head of Future Skills, Group Corporate Sustainability, HSBC; and Ms Sze-wing Ng, HSUHK awardee representative, attend the HSBC Scholars Day.

（左起）恒大大學生事務總監李德芬女士、滙豐集團企業可持續發展部未來技能環球總監招智輝先生及恒大得獎代表吳思穎同學出席「滙豐智庫日」。

Serving the Young and Old

服務長幼

In collaboration with The Boys' and Girls' Clubs Association of the Hong Kong Community Creativity Learning Centre, the Honours Academy (HA) of HSUHK organised a series of workshops, teaching young children financial management. Hosted by HA students, over 20 primary students were invited to participate in short lectures and social simulation games, to learn proper ways to manage their finances and the significance of building up a saving habit.

In addition, HA students also joined the elderly visit activity 'Acts of Kindness' organised by the Integrated Home Care Service Team of the United Christian Nethersole Community Health Service in Tai Po. By visiting the elderly and their families in person and engaging in chats, the students were able to show their care to the elderly.

恒大榮譽學院與香港小童群益會社區創意學習中心合辦「精叻小掌櫃」— 學生理財工作坊，教導小學生正確理財觀念。工作坊由榮譽學院學員主持，讓小學生透過課堂及模擬遊戲，學習理財方法及儲蓄的重要性。

此外，榮譽學院學員亦參與了基督教聯合那打素社康服務—綜合家居照顧服務隊舉辦的「行善最樂」大埔長者探訪活動。同學們親身走進長者的家中，與他們交談，冀在疫情下為他們送上關懷。

